SRE-3358 丙烯酸酯流平剂 SRE-3358 Acrylate Leveling Agent

组成: 聚丙烯酸酯溶液

Composition: Polyacrylate solution

主要物理数据 Main Physical Data:

有效成分 Active ingredient	52±2%
外观 Appearance	无色或微黄透明液体
	Colorless or slightly yellow transparent liquid
酸值 Acid value	<1
密度 Density	0.95
溶剂 Solvent	烷烃溶剂油 Alkane solvent oil

功能与作用:

SRE-3358 用作于各种溶剂型涂料的防缩孔和流平助剂。增加光泽并使用涂层产生长波效应。略微降低表面张力,不影响重涂性和层间附着力。在清漆中不会造成浑浊,不会在色漆中造成雾影。该助剂是热稳定的。

Function and effect:

SRE-3358 is used as an anti-shrinkage and leveling aid in various solvent-based coatings. Add gloss and use coatings to create a long wave effect. Slightly reduce surface tension without affecting recoating and interlayer adhesion. It will not cause turbidity in the varnish, and will not cause fog shadows in the color paint. The additive is heat stable.

适用体系:

该助剂推荐用于各种室温固化树脂体系,例如,不饱和聚酯树脂和环氧树脂。

Applicable system:

This additive is recommended for various room temperature curing resin systems, such as unsaturated polyester resin and epoxy resin.

建议添加量:

0.1%-1%或者更多,于最后添加。

Recommended addition amount:

0.1%-1% or more, added at the end.

包装: 25kg/200kg/桶

Packing: 25kg/200kg/ barrel

贮存: 防火防潮通风干燥阴凉处保存,密封情况下保质期一年

Storage: Store in a fireproof, moisture-proof, ventilated, dry and cool place, with a shelf life of one year under sealed conditions

以上资料仅供参考,不代表我司任何的法律保证性质,请预先试验其适用性。

The above information is for reference only and does not represent any legal guarantee nature of our company. Please test its applicability in advance.

电话/TEL: 020-32022002、32022333、32022999 传真/FAX: 020-32022008

广州市侗富贵化工原材料有限公司 <u>www.3rrrx.com</u>

Guangzhou Tongfugui Chemical Raw Materials Co.,Ltd.